
 
 

§3 Frågor som kvarstår från KPR-möte               
26 september 2023: 

Svar: 

Busslinjes dragning från Kanalvägen till ICA 
Maxi 

Utifrån besök och besiktning verkar det fullt 
rimligt att öka ut med en eller två 
busshållplatser på sträckan. Ordförande tar 
frågan vidare till Samhällsbyggnad för 
hantering i samband med tabelljustering. 

Fråga om serveringstillstånd kvarstår då 
man inte är nöjda med svaret. ”Behövs 
utskänkningstillstånd om förening har 
vinprovning i Fyrens lokaler. OBS! att det 
inte är Fyren som är arrangör. Endast 
föreningens medlemmar har tillträde. Se 
kommunens riktlinjer. KS 2017-12-11, dnr 
2017/0199.” Frågan om serveringstillstånd 
ska ställas till kommunjuristen. 

Svaret har sammanställts i samråd med 
kommunens tillståndsavdelning.  
 

• Väntjänstens förening är registrerad 
som livsmedelsanläggning i form av 
caféverksamhet hos kommunen.  

• Ingen ansökan om stadigvarande 
serveringstillstånd har inkommit till 
kommunen.  

• Eftersom det drivs en 
caféverksamhet med mat och dryck 
på Fyren/Väntjänst så krävs det 
serveringstillstånd för att servera 
alkoholhaltiga drycker även till slutet 
sällskap. 

• Väntjänsten kan ansöka tillfälligt 
tillstånd hos kommunen.  

• För att det ska vara slutet sällskap 
ska det finnas ett gemensamt 
intresse, tex en förening, och alla 
som deltar vid evenemanget ska 
finnas i en deltagarlista redan före 
evenemanget.  

• Deltagarlistan ska finnas tillgänglig 
för inspektören vid tillsyn utifrån 
alkohollagen. 

• Inbjudan till evenemanget får bara 
gå ut till medlemmar i föreningen, 
inte till allmänheten. 

• Ansökan är begränsad till maximalt 
12 tillfällen under året eller en 
sammanhållen månad.  

• Vinprovning skulle kunna ske för ett 
slutet sällskap (med 
medlemsregister) utan tillstånd men 
då i en annan lokal som inte är 
registrerad som en café verksamhet. 
 



 
 
 

§4 Frågor ställda vid möte 28.11 2023: Svar: 

-Fråga från Ingemar Carlsson om varför 
kommunen inte svarade när de fick frågan 
om demensteam via enkät från SKR.  

Socialförvaltningen svarar på alla 
obligatoriska enkäter, undersökningar, 
frågeställningar etc och svarar även så långt 
det är möjligt på de frivilliga. Förvaltningen 
har dock inte möjlighet att besvara alla 
enkäter som kommer då det skulle vara för 
tidskrävande. Denna avvägning gör 
biträdande socialdirektör som har ansvaret 
för att leda och fördela arbetet för 
medarbetarna. 

Ingemar Carlsson frågar även om personal 
inom Ljusterö hemtjänst inte har 
Silviacertifierats.  

Ljusterö hemtjänst har som en del av 
kommunens satsning att 
Silviahemscertifiera kommunens 
verksamheter inom äldreomsorgen fått 
erbjudande att certifieras hösten 2024. I 
nuläget behöver dock verksamheten 
fokusera på andra delar av verksamheten så 
som att arbeta med rutiner och sedan 
tidigare beslutade projekt. Planen är dock 
att Ljusteröhemtjänst ska 
Silviahemscertifieras i ett senare skede som 
en del av kommunens satsning.   

Reglemente för KPR. Vem ska utvärdera och 
vilka ska delta i utvärderingen 

Frågor rörande KPR:s reglemente kommer 
att besvaras senare. 

Föreningsbidrag – med fler föreningar som 
får dela på samma summa blir det mindre 
för varje förening 

Föreningsbidragen kan tas upp till 
diskussion i budgetdialogen i september, 
och kan innan dess drivas av såväl Kultur 
och Fritid som KPR. 
 

 


